
Protokól XXXVI Sesji Rady Gminy Sadlinki 
odbytej w dniu 29 wrze�nia 2006 roku. 

 
 
 
Obrady XXXVI Sesji rozpocz�ł o godz.10oo Przewodnicz�cy Rady Gminy Sadlinki Mirosław 
Zdankiewicz, który przywitał radnych i zaproszonych go�ci. 
Ad.1 
Przewodnicz�cy stwierdził prawomocno�� obrad i przedstawił porz�dek obrad przesłany 
radnym, po czym  wyst�pił o wniesienie do porz�dku obrad podj�cie uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Kwidzyn po punkcie 8 oraz podj�cie 
uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/215/2002 Rady Gminy Sadlinki z dnia 14 
czerwca 2002 roku w sprawie opłaty administracyjnej . 
Radni przyj�li jednogło�nie nast�puj�cy porz�dek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocno�ci obrad. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
2. Wyst�pienie Kierownika Posterunki Policji w Sadlinkach. 
3. Wyst�pienie przedstawiciela Agencji Nieruchomo�ci Rolnych w Malborku. 
4. Przedstawienie przez wójta spraw realizowanych w okresie mi�dzy sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podj�cie uchwały w sprawie zmian bud�etu Gminy Sadlinki na 2006r. 
7. Podj�cie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2006. 
8. Podj�cie uchwały w sprawie Strategii Rozwi�zywania Problemów Społecznych do 

roku 2015. 
9. Podj�cie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Kwidzyn. 
10. Podj�cie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/215/2002 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 14 czerwca 2002 roku w sprawie opłaty administracyjnej. 
11. Podj�cie uchwały w sprawie zaj�cia pasa drogowego. 
12. Podj�cie uchwały w sprawie zbycia nieruchomo�ci. 
13. Podj�cie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czysto�ci na terenie 

Gminy. 
14. Podj�cie uchwały o zmianie uchwały Nr XXVI/149/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

28 czerwca 2005r. w sprawie ustalenia regulaminów okre�laj�cych wysoko�� oraz 
szczegółowe warunki przyznania nauczycielom dodatku za wysług� lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysoko�� i warunki wypłacania 
innych składników wynagrodzenia, a tak�e szczegółowe warunki obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowo i godziny dora�nych 
zast�pstw, dodatku mieszkaniowego i nagród. 

15. Podj�cie uchwały o zmianie uchwały Nr XVIII/118/2000 Rady Gminy Sadlinki z dnia 
9 czerwca 2000r. w sprawie okre�lenia zasad udzielania i rozmiaru zni�ek 
tygodniowego obowi�zkowego wymiaru godzin zaj�� dydaktycznych, 
wychowawczych i opieku�czych, prowadzonych bezpo�rednio z uchniami lub 
wychowankami albo na ich rzecz dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół i przedszkoli 
oraz pełni�cych inne stanowiska kierownicze w szkołach. 

16. Przyj�cie protokółów z obrad XXXIV i XXXV Sesji Rady Gminy. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski. 
19. Zamkni�cie obrad sesji. 
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Ad.2 
Przewodnicz�cy Rady odczytał podzi�kowanie , które wr�czył wraz z p.wójt byłemu 
Kierownikowi Posterunku Policji w Sadlinkach p.Grzegorzowi Głuszkiewicz.Wójt Gminy 
wr�czaj�c wi�zank� kwiatów podzi�kowała p. Głuszkiewiczowi za prac� i �yczyła 
awansu zawodowego. 
G.Głuszkiewicz podzi�kował i zaoferował dalsz� pomoc. 
Obecny Kierownik Posterunku Policji p.Łapacz Krzysztof przedstawił przebieg pracy 
zawodowej i poinformował o kadrze policjantów zatrudnionych w Posterunku Policji w 
Sadlinkach, obecnie licz�cej 3 funkcjonariuszy. 
M.Zdankiewicz w imieniu mieszka�ców Karpin zapytał czym miejscowo�� sobie 
zasłu�yła, �e została obj�ta specjalnym nadzorem policji 3-4 razy dziennie patroluj�cej 
wie�. Policja wyczekuje kiedy rolnik zjedzie z pola, sprawdza si� m.in. stan techniczny 
rowerów. 
K.Łapacz odpowiedział, �e nie tylko Karpiny obj�te s� nadzorem, a podstawowym 
zadaniem jest odwiedzenie ka�dej miejscowo�ci. 90% słu�b dzielnicowych to słu�by 
gł�bokiej popołudniówki. Przygl�da si� pracy policjantów, nie widzi represji.. Mandatów 
drogowych jest bardzo mało. 
Wójt zło�yła �yczenia dobrej pracy i współpracy. Nale�y eliminowa� złe rzeczy,nie 
chodzi o zastraszanie. Potrzebna jest współpraca z mieszka�cami. 
Ad.3 
Przedstawiciel Agencji Nieruchomo�ci Rolnych Tadeusz Kosmala został oddelegowany 
przez nowo powołanego administratora do wzi�cia udziału w posiedzeniu. Udział w 
posiedzeniu wzi�ł równie� p.Michał Kubach-radny Sejmiku Województwa Pomorskiego. 
T.Kosmala poinformował, �e grunty  PFZ zostały rozdysponowane,a do rozdysponowania 
pozostały grunty rozproszone, nie u�ytkowane. Przeprowadzane s� przetargi na dzier�aw� 
i sprzeda� gruntów, kiedy jest zainteresowanie rolników. Przedstawił zasady nabywania i 
wydzier�awiania. 
M.Kubach przedstawił metody krótkich umów. Problem PFZ zawsze istniał ,grunty trafiły 
do Agencji, do rozdysponowania pozostało niewiele. Zobowi�zuje si� do zainteresowania 
tym tematem. m.in. gruntami w Okr�głej Ł�ce.Pozostałe grunty wystawione zostan� do 
sprzeda�y. Agencja ma zasila� bud�et Pa�stwa. 
Informuje o mo�liwo�ci składania wniosków na finansowanie inwestycji.Potwierdza,�e 
drogi wojewódzkie na tym terenie znajduj� si� w złym stanie technicznym. 
A.Zorena krytycznie wypowiada si� na temat prywatyzacji. Posiada informacj�, �e w 
najbli�szym czasie nie planuje si� prac na drogach wojewódzkich Gm.Sadlinki. Pyta czy 
obowi�zuje Wieloletni Plan Inwestycyjny dot. Remontów dróg wojewódzkich? Sejmik 
Województwa Pomorskiego widzi tylko Trójmiasto. 
Wójt posiada informacj�, �e gminy prawdopodobnie nie b�d� mogły aplikowa� ze 
�rodków na kanalizacj�. Mamy przygotowany projekt. B�dziemy mogli korzysta� z 
programów krajowych. Nie wiadomo co b�dzie w przyszłym  roku, jak pozyskiwa� 
�rodki. Wodoci�gowanie z własnych �rodków, sami nie zrobimy. Trzeba pełnej woli 
politycznej aby tutaj robi� wi�cej, szczególnie dróg wojewódzkich. Plany WZD nie s� dla 
nas korzystne. 
Nie chodzi o najlepsze grunty Agencji, ale fakt, �e nikt z Agencji nie przyjedzie. 
Dzier�awy po 2-3 lata na 1 działk�. Problem nie w jako�ci działek, ale Agencja nie wie 
jakie działki przeznaczy� do sprzeda�y. Wnioskowała o urz�dowanie pracownika Agencji 
w Urz�dzie Gminy. Nadal jest mo�liwo�� udost�pnienia lokalu na ten cel, jednak Agencja 
nie wywi�zała si� z tego zobowi�zania. 
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P.�yła  - min�ł rok i ł�ki nadwi�la�skie u�ytkowane s� bez umów. 
Jest 1 droga płytowa, dojazdowa do ł�k /350m drogi/. Potrzebny spychacz i równiarka, 
woda wyryła koryto. Jest 1 dojazd na całej szeroko�ci. 
Du�o �rodków Agencja przeznaczyła na nowy podział geodezyjny i wprowadziło to 
wi�kszy bałagan. I tak podzielono jak rolnicy u�ytkuj�. 
M.Kazimierski stwierdził, �e rolnikom chodzi o wydzier�awienie gruntów,które 
dzier�awili na podstawie umów wieloletnich. Zło�yli umowy o przedłu�enie. Sami sobie 
zajmuj� grunty,dzier�awi� grunty osoby obce, które nie u�ytkuj� tych gruntów. Rolnicy 
składaj� wnioski o dopłaty, nie ma umów, ale nakazy płatnicze wpływaj�.Bałagan 
obszarowy, działki nie s� uprawiane. Powinien przyjecha� kto� z Agencji i zrobi� bałagan. 
J.Piskor  ma nadziej�, �e grunty b�d� kiedy� zagospodarowane z lepszym skutkiem. Mo�e 
p.Kazimierski przedstawia przesadnie sprawy. 
T.Kosmala stwierdził, �e Agencja przej�ła bałagan od gminy, umowy przej�to z gminy o 
pewnej powierzchni. Umowy zostały przepisane na podstawie poda� rolników. Ludzie 
pracuj�cy popełniaj� pomyłki. Przed wydzier�awieniem gruntów wywieszane s� 
ogłoszenia informuj�ce o tym fakcie. 
M.Kazimierski wyst�puje w imieniu rolników m.in.p.Komorowskiego, który zło�ył 
wniosek o dopłat�, wi�c nale�ałoby dopełni� formalno�ci. 
T.Kosmala informuje, �e wła�cicielem działek nadwi�la�skich jest Agencja, wały nale�� 
do Regionalnego Zarz�du Gospodarki Wodnej i Agencja nie ma prawa ruszy� wałów. 
Droga biegnie wzdłu� wału. 
M.Kubach odpowiedział, �e inwestycje nie wchodz� w gr�, to ryzyko. 90% umów 
niezgodnych z procedurami, nie było sporz�dzonych wykazów. 
Na ł�ki nadwi�la�skie 50% gruntów było wolnych. Zgłosili si� rolnicy, a jad�c w teren 
okazało si�, �e 50% u�ytkowano bezumownie. Dlatego zrobiono podział geodezyjny-
Rusinowo-Glina-Nebrowo podziały na działki 8 ha. Było kilku u�ytkowników na działce, 
dlatego wystawiono do przetargu ok.20 ha , a po ogłoszeniu było mniej. Pewne rzeczy si� 
pokrywały. Jest �le, b�d� rozwi�zane umowy i na nowo zawierane. Drugi podział wg 
u�ytkowników te� �le. Najlepiej przyjecha� z dokumentacj�. 
M.Król zapytał kiedy b�dzie w terenie zrobiony podział geodezyjny? Działki nie s� 
oddzielone kamieniem. Kiedy przyjedzie kontrola pod k�tem zło�onych wniosków o 
dopłaty, rolnik nie wska�e granicy. Jak długo? 
T.Kosmala odpowiedział, �e działki były oznaczone palikami. 
Wójt stwierdziła, �e 3-4 lata zwleka si� z pracami, 16 lat jest bałagan, czas ju� zrobi� 
porz�dek. Nie mo�na tak si� tłumaczy� w niesko�czono�� tymi samymi argumentami. 
Przeznaczymy pokój w Urz�dzie po to aby rolnicy mogli z tego skorzysta�. Nie mo�na 
przewleka� spraw. 
M.Kazimierski uwa�a, �e tego nie da si� zrobi� pismem, lecz pracownicy musz� 
przyjecha� w teren, na miejsce. Przej�� raz i zrobi� porz�dek. 
M.Kubach potwierdza,�e stan dróg jest zły. W pierwszej kolejno�ci udro�niono 
przepływy/morze, mierzeja/ Na 2007r. s� wi�ksze pieni�dze na drogi na terenie powiatu, 
które troch� zostały zablokowane  w zwi�zku z budow� mostu w Kwidzynie. Most to 
kampania wyborcza,dyskusje w mediach. Nale�y si� dogadywa� z Marszałkiem na temat 
współfinansowania. 
Ad.4 
Wójt przedstawiła sprawy realizowane w okresie mi�dzy sesjami: 
- spotkania w sprawie suszy-uznano gmin� za dotkni�t� kl�sk� suszy.B�dzie pomoc 
GOPS, 
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- spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji i miejscowym komendantem, 
- udział w mi�dzynarodowym plenerze malarskim odbywaj�cym si� w Zespole Szkół w 
Sadlinkach, 
- 26.08.br –do�ynki w Nowym Dworze, 
- do�ynki powiatowe w Tychnowach, 
- rozpocz�cie roku szkolnego, 
- powiatowe i gminne zawody stra�ackie /podała wyniki/, 
- uczestniczyła w Kongresie Gmin Wiejskich w Warszawie, 
- 16.09.br-�wi�to powideł Nebrowskich zorganizowane w nowo utworzonym centrum 
kulturalnym. S� to zasługi niewielu ludzi, trzeba to doceni�. Dzi�kuje za organizacj� 
imprezy-obecnej na sesji p.sołtys. 
Od 1.10.br. rozpocznie w Sadlinkach prac� lekarz ginekolog -4 razy w tygodniu /podała 
wst�pnie godziny przyj��/. My�li, �e b�d� te� przyjmowa� lekarze prywatnie. 
Z rehabilitacj� musimy poczeka� po nowym roku. W Nebrowie po odbiorze Sanepid 
b�dzie lekarz. Trwa rejestracja w Gda�sku-p. doktor Grzona. B�dzie te� punkt apteczny. 
Ad.5 
J.Piskor-aby p.wójt zwróciła uwag� na wychodzenie przedszkolaków w teren, 
Chciałby usłysze� deklaracj�, �e p.wójt spotka si� ze studentami, skoro mogła spotka� si� 
z młodzie�� gimnazjaln�. 
Wójt uzupełniaj�c swoje wyst�pienie wyja�niła, �e w dniu jutrzejszym b�dzie podsypana 
cz��� drogi obok BS, gdzie powstał chodnik, mo�e te� przy kraw��niku. W 2007r. b�dzie 
wykonana nalewka. Jest ju� zgoda WZD na dalsze współfinansowanie chodnika w 
Białkach. 
Rozmawiała z dyrektorem Hom� na temat chodnika w Nebrowie Wielkim, mo�e by� 
realizowany w przyszłym roku. Starostwo nie ma w 2006r. �rodków, zostały 
wydatkowane na zimowe utrzymanie dróg. 
H.Bali�ski-parking przy przedszkolu , jest zajazd autobusowy i nie wiadomo dok�d jest 
wysepka autobusowa. Mo�e postawi� znak i ograniczy� zajazd PKS. 
M.Paliwoda ma kilka słów dotycz�cych chodnika. Pan Homa mówił, �e mo�liwo�� jest, 
ale nie dotrzymali�my warunków, gdy� nie było funduszy z gminy. Dzisiaj p.wójt 
zadzwoniła do Starostwa i powiedziała, �e pieni�dze b�d�. 
D.Jasi�ska  informuje o zainstalowaniu 7 lamp w Olszanicy, które si� nie �wiec�. Na 
odcinku p.G�dłek-Wilk �wiec� si�, nast�pne si� nie �wiec�. 
M.Król – przystanek szkolny dla dzieci w Rusinowie. 
Z.Strzelczyk wnioskował o zainstalowanie lamp w Nebrowie obok p. Tryca. Wójt 
odpowiedziała, �e lampy s� zainstalowane. 
Z.Strzelczyk posiada informacj�, �e  powiat czekał na pieni�dze od gminy na chodnik w 
Nebrowie Wielkim. Proponuje zaprosi� p. Hom� na sesj�. 
M.Paliwoda wystepuje o uj�cie w planie zainstalowanie dodatkowych lamp przy sklepie , 
który b�dzie uruchomiony w budynku po byłej zlewni mleka na granicy Glina-Rusinowo. 
T.Mielniczek zapytał co z przychodni� w Nebrowie. 
Wójt udzieliła informacji na w/w temat. 
H.Bali�ski-stare piece akumulacyjne  zu�ywaj� bardzo du�o energii, jest to 
kosztowne.Komendant gminny miał �ci�gn�� fachowca. 
B.Filar zgłasza konieczno�� naprawy przystanku w Grabowie na pograniczu Grabówka. 
A.Zorena wyst�puje o napraw� drogi �wirowej w Glinie oraz postawienie kilku lamp 
obok  sklepu , naprzeciwko p.Pabiana. 
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G.Podgórska-sołtys podzi�kowała p.wójt za sfinansowanie inwestycji , w wyniku której 
powstało centrum kulturalne w Nebrowie Wielkim. Bardzo du�o wójt zrobiła dla wsi, 
mog� to wszyscy zobaczy� Jest wreszcie miejsce, w którym mo�na si� spotyka�. S� 
równie� zainstalowane lampy. 
Ad.6 
Przewodnicz�cy Rady odczytał uchwał� Nr XXXVI/210/2006 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia 29 wrze�nia 2006r. w sprawie zmian bud�etu Gminy Sadlinki na 2006r. Za 
podj�ciem uchwały  radni głosowali jednogło�nie /15 radnych/ 
Ad.7 
Przewodnicz�cy Rady Gminy odczytał uchwał� Nr XXXVI/211/2006 Rady Gminy 
Sadlinki z dnia 29 wrze�nia 2006 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2006.. 
Uchwała została podj�ta jednogło�nie. 
Ad.8 
Po odczytaniu uchwały przez przewodnicz�cego Rady uchwała Nr XXXVI/212/2006 
Rady Gminy Sadlinki z dnia 29 wrze�nia 2006r. w sprawie Gminnej Strategii 
Rozwi�zywania Problemów Społecznych została podj�ta przez radnych jednogło�nie. 
Ad.9 
Przewodnicz�cy Rady Gminy odczytał uchwał� Nr XXXVI/213/2006 Rady Gminy 
Sadlinki z dnia 29 wrze�nia 2006r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Miejskiej Kwidzyn. Uchwała została podj�ta jednogło�nie. 
Ad.10 
Przewodnicz�cy Rady Gminy odczytał kolejn� uchwał� Nr XXXVI/214/2006 Rady 
Gminy w Sadlinkach z dnia 29 wrze�nia 2006 roku w sprawie uchylenia uchwały Nr 
XXXIV/215/2002 Rady Gminy Sadlinki z dnia 14 czerwca 2002 roku w sprawie opłaty 
administracyjnej . Uchwała została podj�ta jednogło�nie. 
Ad.11 
Uchwała Nr XXXVI/215/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 29 wrze�nia 2006r. w sprawie 
ustalenia wysoko�ci opłat za zaj�cie pasa drogowego dla dróg gminnych w Gminie 
Sadlinki po przedstawieniu przez przewodnicz�cego i odczytaniu została podj�ta przez 
radnych jednogło�nie. 
Ad.12 
Przewodnicz�cy Rady odczytał uchwał� Nr XXXVI/216/2006 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia 29 wrze�nia 2006 roku w sprawie wyra�enia zgody na zbycie nieruchomo�ci. Radni 
wnie�li uwag� do pkt.4 dotycz�cego działki nr 175 o pow. 1.0800 ha poło�onej w 
Sadlinkach ,tj.wykre�lenie. Po wykre�leniu tej pozycji uchwała została podj�ta 
jednogło�nie. 
Ad.13 
Uchwał� Nr XXXVI/217/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 29 wrze�nia 2006r. w sprawie 
uchwalenia regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie Gminy Sadlinki 
przedstawił przewodnicz�cy odnosz�c si� do wprowadzonych zmian. 
Uchwała została podj�ta jednogło�nie. 
Ad.14 
Uchwała Nr XXXVI/218/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 29 wrze�nia 2006r. o zmianie 
uchwały Nr XXVI/149/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 czerwca 2005r. w sprawie 
ustalenia regulaminów okre�laj�cych wysoko�� oraz szczegółowe warunki przyznania 
nauczycielom dodatku za wysług� lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz wysoko�� i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia, a tak�e  
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szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowo i godziny dora�nych zast�pstw, dodatku mieszkaniowego i nagród 
została podj�ta jednogło�nie. 
Ad.15 
Przewodnicz�cy Rady Gminy przedstawił uchwał� Nr XXXVI/219/2006 Rady Gminy 
Sadlinki z dnia 29 wrze�nia 2006r. w sprawie okre�lenia zasad udzielania i rozmiaru 
zni�ek tygodniowego obowi�zkowego wymiaru godzin zaj�� dydaktycznych, 
wychowawczych i opieku�czych prowadzonych bezpo�rednio z uczniami lub 
wychowankami albo na ich rzecz. 
Uchwała została podj�ta jednogło�nie. 
Ad.16 
Protokóły z obrad XXXIV i XXXV Sesji Rady Gminy Sadlinkizostały przyj�te przez 
radnych jednogło�nie. 
Ad.17 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzieliła wójt: 
- nowe lampy w Olszanicy-odbiór 3.10.br., dlatego nie �wiec�. W Nebrowie i Sadlinkach 
�wiec� si� ju� obecnie, gdy� były festyny i istniała potrzeba zapalenia. Zapisze nazwiska 
gdzie nie �wiec� si� lampy, nale�y zgłasza� i nie czeka� na sesj�. Zakład Energetyczny 
konserwuje i maj� obowi�zek wła�ciwego utrzymania urz�dze�. Lepiej prywatny 
wykonywałby . 
-  droga w Glinie, jest po przetargu, obecnie b�dzie wykonane 400m. Cena po przetargu 
116 tys., wi�cej jak w planie. Prawdopodobnie odwoła przetarg, bo nie ma tyle w 
bud�ecie. Startowała 1 firma i b�dzie zabiegała aby wi�cej firm zło�yło oferty na 
realizacj� inwestycji.. Trzeba b�dzie skraca� odcinek. 
- mniej polityki dotycz�cej chodnika, a wi�cej zainteresowania. Dzwoniła te� do p. 
Starosty. Wszyscy słyszeli od p.Homy, �e chodnik b�dzie, deklarował �rodki.. Co gmina 
nie zrobiła? Dzwoniła dzisiaj , gdy� chciała aby przyjechał na sesj� albo udzielił pisemnej 
odpowiedzi na nasze wyst�pienie i uchwał�. Poczeka na pismo. Radni nie powinni szuka� 
argumentów przeciwko wójtowi. Je�li byłaby konieczno��, znalazłaby w bud�ecie 30 tys. 
zł aby chodnik zrobi�. Gdyby radni mieli bli�sze kontakty  to powinni zabiega� aby 
chodnik powstał. 
Postawienie 1 lampy wymaga uzyskania pozwolenia na budow� je�li zgłaszane s� 
potrzeby w tym zakresie to mo�e uwzgl�dni� w przyszło�ci. Nikt nie zgłaszał, �e 
powstanie sklep na skrzy�owaniu Glina-Rusinowo, z drugiej strony Wła�ciciel odpowiada 
za bezpiecze�stwo. Mo�e uwzgl�dni� je�li b�dzie taka potrzeba, m.in.na zebraniu 
wiejskim w Olszanicy zadeklarowała budow� nowych punktów. Nie do�wietlonych 
punktów jest du�o. 
M.Paliwoda wyja�nia, �e nie chodzi o lampy przy sklepie, ale przy wyje�dzie w 
Rusinowie. Przystanek w Grabowie to nie doko�czona sprawa, jest wystosowane pismo. 
Wycieczek dzieci przedszkolnych nie jest w stanie sprawdzi�. 
Parking-przy projektowaniu niebyłoby mo�liwo�ci uzyskania pozwolenia budow�, gdyby 
zatoczka byłaby skrócona i dlatego jest w ci�gu. Jest problem z parkowaniem mi�dzy 
godzin� 12oo-13oo. Porozmawia z p.Krup� aby po drugiej stronie wyrówna� skarp� i 
zrobi� parking. Sprawdzi czy b�dzie to bezpieczne, je�li nie zrobi wszystko aby spraw� 
rozwi�za�. Przedszkole było adaptowane z istniej�cego budynku i pewnych rzeczy nie 
dało si� rozszerzy�. Czasami s� ujemne strony. 
Przystanek, wiata szkolna w Rusinowie-jest przystanek w Biłkach, mo�e przenie�� lub 
wyremontowa�? 
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Nie odpowie na temat ogrzewania remiz. Mo�e na posiedzenie komisji zaprosi� fachowca 
budowla�ca i przedyskutowa� temat ogrzewania? 
Ad.18 
Przewodnicz�cy Rady Gminy odczytał pismo Komendanta Powiatowego Policji w 
Kwidzynie w sprawie wyznaczenia dodatkowych punktów obj�tych zakazem spo�ywania 
alkoholu i zaproponował tre�� udzielenia odpowiedzi. 
Radni nie wnie�li uwag. 
Poinformował radnych, �e odb�dzie si� jeszcze 1 sesja uroczysta przed zako�czeniem 
kadencji. 
Ad.19 
Przewodnicz�cy zamkn�ł obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Sadlinki. 
 
                                                                                            
         Przewodnicz�cy Rady 

                                                                                              Mirosław Zdankiewicz 

Protok.M.G. 
 
 
                                                                  
 
                                       
 
  
  

 


